
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 12. april 2021 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 
Torunn Holtbakk, Hanne Eli Nordstrand 
Forfall: Sandra Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen, Inger Repstad Thorsen 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Økonomi 
Sum brukskonto:  157 422 kr 
Sum huskonto:  482 173 kr 
Sum kontoer totalt:  645 547 kr 
 
Det er estimert å komme ny krisepakke i juni. 

 

Sak 2  Konstituering av styret 
Styreformann:  Svanhild Urholm 
Nestleder:  Torunn Holtbakk 
Sekretær:   Tonje Skistad 
Styremedlem:  Gabriele Oehninger-Storvoll 
Styremedlem:  Grete Brevig 
Styremedlem:  Sandra Nilsen Jentoft 
Styremedlem:  Hanne Eli Nordstrand 
Vara:    Janne Braarud Jensen 
Vara:    Inger Repstad Thorsen 

 

Sak 3  Stevner og kurs  
- Agilitystevnet og rallylydighetsstevnet er avlyst. 
- Bruksstevnet flyttes til mai. 
- Plankevalpen flyttes til august/september. 
- Kurs i nesearbeid avlyst. 

 

Sak 6  Diverse 
- Styremøtereferater skal legges inn i Visma 
- Problemer med utgangsdør: døren er feiltilpasset og trenger en justering. Svanhild 
forhører seg om noen kan se på det. 
- Vi har fått et spørsmål om medlemmer av klubben kan gjestetrene. Gjestetrening er 
kun for de som ikke er medlem av klubben, maks 4 ganger per år. Medlemmer som 
trener hos oss må betale treningsavgift. 



- Traktoren står fortsatt forsikret på klubben. Svanhild omregistrerer den. 
- Vi har hatt mye dyrere strømregning i februar i forhold til normalen. Kan muligens 
være fordi det har stått på mye varme i kjelleren i forbindelse med maling? 
- Valgkomitèen skal bli med på et styremøte før neste årsmøte. 
 


